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Zwracam sig z uprzejm4 pro3bq w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o naprawg ubytk6w w jezdniach na terenie miasta

i naprawg chodnik6w. Konieczne jest to dla zwigkszenia

b ezpieczef stwa uzytkownik6w dro g. Koni eczne j est r6wnie z

upruAtnigcie rniasta po zimie, poniewai mieszkancy martwi4 sig,

ze miasto jest brudne.

Uprzejmie proszg Pana Pre4ydenta o pomoc w tej sprawie.


